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在使用本产品前请仔细阅读好使用手册！
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光学引擎

第一步：将接收器插入计刍机USB 端口。

第二步·参照鼠标底部标签上开关运行标识，进行操作，上开为2.4G
模式，即可进行在常工作．

第三步：移动鼠标或按左右键即可正常使用。

蓝牙连接(BT5.2Mouse)

第一步 将鼠标底部的电源开关向下开到底部蓝牙位空，对应绿灯闪烁，
开始进入蓝牙对码状态．

第二步：打开平板／电肪／手机，点击设三菜单中的 “ 蓝牙 ＂ 界面，
连接配对鼠标（BT5.2Mo use),连接上设备后随即绿灯熄灭，
进入正常模式。

第三步：移动鼠标或按左右键即可正常使用

． 咒佐贼＇ ？予＇，．
开关为三档切换姿式，向上开为2.4G无线，中间为空档，向下开为蓝牙

链接方式

．汛i菲昌子L.

建议使用电脑USB接口，对鼠标进行充电，
充电时O景前 一格电呈灯闪烁提示。充满时＠电呈灯常亮。

冒歧寻飞八谴
当鼠标快没电的时侯，O电是灯杂后一格闪烁报警提示。

鼠标大小 L 7 7 3*W57*H27mm 

产品材质 ABS 

产品重呈 76士5g

工作摸式 2 4G+BT5 2 Mouse 

工作电流 lSmA 

电池容量 500mAh 

工作方式 光学技术

DPI 800-1200-1600 

Ir
一

非怅划戎书诅油击漕
1、当鼠标光标移动缓慢时，谓检查电池是否电丞不足，建议及时充电。

2、当鼠标无法连接时，话检查鼠标底部的电源开关是否打开，井选择

正确的连接方式或将USB接收器移动到其它USB端口使用．

3、如果长时间不使用鼠标，请手动关闭电源开关，以节省电源。

4、鼠标长时间不使用，会自动进入休眠模式，移动鼠标或按任意键

唤醒鼠标。

5、谐勿拆卸或试图修复本产品，因为这样做可能导致损伤。
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取出接收器

请在使用产品之前阅读手册 公＼& :茬
电池使用警告＇电池如果更抉不当，则可能存在泄淙或爆炸及造成人分伤害的危险．
如果替换为记误的电池类型 可能有引起火灾或爆炸的风险．谓参熙所附说明 确保
电池的正确安装．可充电电池如杲处运不当 则可能存在火灾或化学烧伤的危险。切
勿拆卸或将电池与导电材料、液体接朴、或恳冕于浣度超过54°((73守 F)的坏境中。
处千极低气压下虳电池可能会导致爆炸或者易燃液体或气体泄渚．切勿在电池出现泄
深｀变色、变形或出现任何其它异常的伯况下使用或充电。不要让电池长时间处于放
电或不使用酌状态。切勿短路．您的设备可能包含内置可充电电池 此电池不可更换。
电池寿命随使用情况而异．已报废电池应当依据当地法揉进行弃置．如果没有柜关法
靠或法规 清将您的设备丢弃在用于电子设备的垃圾桶中．应将电池放置于远离儿宝
的地方．
1类激光产品．本产品符合国际标准IEC/EN60825-1 • 2074, 1类激光产品规定，问肘
符合21 CFR 1040.10规定，IEC60825-7 Ed.3除外，如2019年5月8日发布的第56号
LaserNot;ce（激光公告）中所述．最大功率716微瓦cw,发射波长832-865纳米 工
作温度在0°C-40°C.
警告！如果不按照此处指定的程序进行控制、调整或操作、则可能导致辐射伤害．
警告！请避免长时间巨接以眼溃和1或皮肤接扭激光光圈．可能导致烧伤．
本产品包含1类LED．操作温度在守C至4尔：之间
lM类激光产品．本设备符合国际标准IEC/EN60825-L 2074, 1M类波光产品虳相关
要求，同时符合21CFR 1040 10的要求，IEC60825-7Ed.3除外，如2079年5月8日发
布的第56号LaserNot;ce（激光公告）中所述。不可见红外光放射至少＋／去的组数光
束，最大功率为14微瓦的连续波，放射的波长范围832-865纳米，橾作温度0"C至40°C.
警告！激光珊射．使用光学放大仪驻在100亳米距离内查看激光输出可能造成眼明伤"'·

使用指南－安全正确地使用产品：
除电池移除和更换外 谓勿自行拆卸或改装产品．
谓勿拆卸或＃试维修本产品 因为这样做可娃会导致辅射伤害．
汤勿将红外／波光光束指向任何人的跟油或反射物体．
清勿将产品浸入任何液体中、或呆垦在炎热或潮温的环境中。
如果将产品暴需千超出既定沮度范国的环党中 则切断电源设备 亘至涅雯在指定
的操作温度范围内达到稳定．
本产品仅可性月随附的电源．不待改装电谅。不得在西函天气时为产品充电．

－使用此产品谭搭配所列出／认证的ITE电脑和附件．
此产品不适合儿窒使用，74岁以下儿窐为非预期用户。
如果使用产品长时间重复单一动作 则可能导致手郎 手腕、胳膊、肩部、颈郘或背
部的神经、肌膳或肌肉抵伤。如果存在疼痛、麻木 酸软无力、肿胚、灼痉、抽筋或
位在等症状，请向合格的专业保位人士咨询．

－在正棠和合理可预见的操作条件下 本产品不存在安全总忌．如果产品运行不正常
清致电支持人员。如霖任何服务或维修，漕务必将产品送回相关部门。
未经明确批准而对本产品进行的任何改装或改运都将导致用户丧失操作本设备的权
利和产品保修失效．

页 电池、电子设各和电气设备不应与生活垃圾一 同处迳．只要情况允许应将其坞
一 离井带到适当的收栠点，以便回收利用，井避免对环境和人类健京的潜在影1向．。 欲了解吏多信怠，沔联系当地主笠部门或购买地点．

产品中有害物质的名称及含虽
根据中国《电子电气产品有害物质限制使用标识要求》

Hazar有do吝us S物ub
质
stances 

部仵名和 Parts Name 品
荣

心
六价铭 多

(
淏

PB联B苯) 多嗅二苯匝
(Hg) (Cr (VI)) (PBDE) 

电缆线Cable X 。 。 。 。 。

电路板组件 PWAs X 。 。 。 。 。

笾料外壳Plastic仑nclosure 。 。 。 。 。 。

琼璃部件Glass parts X 。 。 。 。 。

金屙部件Metal parts X 。 。 。 。 。

电池 Battery X 。 。 。 。 。

本残格依挹S」/Tll364的规定编制

O＝表示该有至有吝物质在该部件所有均质材耜中的含呈均在GB/T26572标准规定的限是要求以下．

X已良示该右写右害物质至少在该郅件的某一均质的含呈超出GB/T26572标准规定的限呈雯求日

表中标有 ．X"的所有部件都符合欧盟RoHS Recast法规－2011/65/EU指令．

此表显示的电子电气产品部件中伪处存在这坒有害物质，诰注意井非内装产品都包含上述所有部件。

注环保使用朋限的参考标准取决千产品正常工作的温度和湿宴等条件．
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Pl ease read the manual care fully befo「e using this product! 
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Type-C Charging Port 
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Opti al engine 

＇， 
USB connection 

Step 1: Plug the r e c e iver  into your computer's USB port 
Step 2: Refer to the mouse at the bottom of the label  on the switch to 

run identification, operation, up to 2.4 G mode, you can car「y
out normal work 

Step 3: Move the mouse or  press  the left/right button to use it 
normally 

Bluetooth connection (BT5,2Mouse) 

Step 1: The power switch at the bottom of the mouse down to the 
bottom of the Blueto o t h  p o sition, corresponding to the 
flashing green light, b e gan to ente「 the Bluetooth code state 

Step 2: Open the tablet/computer/phone, click the • Bluetooth 
interfac e  in the sett ings menu.Connect the pa i r ing mouse 
(BTS.2Mouse). After the device is connected, the green light 
goes off, Enter normal mode 

Step 3: Mov e  the mouse or press the left/right button to use  it 
normally. 

一
Switch to thr ee-gear switch mode, up to 2.4 g wireless, the middle for 
the neutral, down to open Bluetooth Link mode 

_ 
It is  reco mmended to use the USB interfac e  of the c o m puter to 
cha「ge the mous e .  When the mouse is  charged, the b atter y  light 
at the front of the(])cell flashes. The (]) b a tte「y light is a lw a y s  
on when fully charged 

_ 
When the mouse ;s a bout to run out of power ,  the last b a r  of 
the(;} batte r y  Hght flashes an alarm prompt 

-
Mouse size Ll 13*W57*H27mm 

P心uct material ABS 

Product Weight 76士5g

W叩ng mode 2 4G+BTS 2 Mouse 

Working current 15mA 

Battery capacity 500mAh 

Working range Optical technology 

Four gears of DPI 800-1200-1600 

1.When the mouse cu「sor moves slowly, check whether the battery is low 

Suggesttimely charging 

2.lfthe mouse cannot be connected, check whether the power switch at the 

bottom of the mouse is on and select a correct connection mode or move the 

USB receiver to another USB port. 

3.lfyou do not use the mouse for a long time, manually turn off the power 

沺tch to save powe「

4.lf you do not use the mouse lo「a long time, it will automatically enter the sleep 

mode, move the mouse or press any key to wake up the mouse 

5.Please do not remove or try to repair the product, because doing so may 
cause damage. 
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Open top cove「

Take out ceceive, 

Read Manual Before product Use. &.必苤
BATTERY WARNING! lmpropecly ceplaced battecies may pcesent a cisk of leak oc 

explosion and pecsonal inju,y. Risk of fice oc explosion if the batte,y is 「eplaced by an 

incorrecttype En迫re batteries are instaIIed cormctIy by妞o刘ng the instcections 

provided. Misto,ated cechacgeable battecies may pcesent a cisk of /io, oc chemkal 

bem. Do notd函ssemble o, expose to condecting matecials, mo忒ure, hqUld, or heat 

above 54'C(130'门．A batte,ysebjected to e双comely low aic p芘5SU「e may ceselt in ac 

explosionoc the leakage of flammable liquid oc gas. Do not ese o「 cha「ge the batte,y 

if it appea兀to be leaking, discoloced, defocmed, m in any way abnmmal. Do not leave 

yoec batte,y discha屯ed or unused fo「 e双ended peciods. Do not short d「CUlt You「

device may contain an internal,呡hacgeable ba甘e,y that is not ceplacea以e.Batte,y

life vacies w;th,sage. Non-opecational battecies shoeld be discacded accocding to 

local laws. If no laws o「 cegelations govern, dispose of yoe「 device in a waste bin foe 

electmnics. Keep battecies away from childcen 

Class 1 Lasec pcoduct This pcodect complies with lnte「na沁nal Standacds IEC/EN 

6082S-l 2014, Class 1 Lasec pcodect, and also complies with 21 CFR 1040.10 except foe 

confocmance with IEC 60825-1 Ed. 3., as desccibed in Lasec Notice No. 56, dated May 

8, 2019. Maximem powec of 716 micmwatts CW, Emitted wavelength ;s 832-865 nm; 

Operatlng temperature betweeno·C and 40飞

WARNING! Use of contmls, adjestmen它oc pe巾,manee of pmcede ces beyond those 

specified hecein may 「esu|t n haza「dous 「adiation expose兀

WARNING! Avoid p呻onged dicect eye and/o「skin contact with the lasec apertece 

May msultm potenuaI bum lnJUW 

The prodect contains Class 1 LED. Opecating tempecatuce between o·c and 40'C 

Class 1M Lase, p,oduct: This device complies with International Standacd LEC/EN 

60825-12014,Class 1M la sec pcodect, and also complies with 21 CFR 1040.10 except 

fo「confocmance with IEC 60825-1 Ed. 3., as described in Lasec Notice No. 56, dated 

May 8, 2019. Emission ofdivecging beam of minimem,/-2" of infraced usec-in�sble 

light; Maximem powec o/1.4 milliwatts CW, Emitted wavelenght is 832-865 nm; 

Opecating tempecatu「e between o·c and 40"C. 

WARNING! LasecRadiation. Viewing the lasecoetputwith magnifying optical 

instruments with;n a 100mm d;stance may pose an eye ha,a「d

Use Guidelines-Safe & Proper Use of Your Product: 

-Do not ope, o「 modify the pcoduct except fo「battecy cemoval and "'placemeot 
-Do not disassemble oc attempt to secvlce this pcoduct because thece Is a clsk of 
「adlatlon exposuce, whkh c双rid lnjucyyou 

-Do notd,「ect the呻aced八asec beam at anyone>s窃e o「 a ref1ectwe o切ect.
-Do not lmmecse pcoduct In any liquid or expose to heat oc mo哎ure
-lf p『oduct Is exposed to out-of-「ange tempe「atuce envlconments, powec off the 
device until temperatu「e has stabilized within the specified opecatlng temperntuce 
range 
Use on� pmvlded powe「supply devices with this pmduct Do not modify the 
powe「sup�y. Do not cha「ge you, pcoduct du「Ing an electclcal sto「m
Use the pcodLJct with listed/certified ITE compute巧and accessocles. 

-This Is not a Chlldcen>s P「oduct and Is not Intended foe use by chlld飞n undec 14
yea「s old

-Long peclods of re笠tltlve motion using the pmduct may be associated with necve, 
tendon oc muscle lnjucy In you, hands, wclsts, acms, shouldecs, neckoc back. See a 
quallfled health pmfesslonal foe pain, numbness, weakness, swelling, burning, 
cramplng, or stiffness. 

This product Is笠fe undec nocmal any ceasonablyforeseeable misuse opecatlng 
conditions. If the pcodLJct Is opecatlng lmpcoper权contact support. pmduct must 
be cetumed o「 any semceor 「epar

-Any changes oc mod血atIons to the pmduct that a「e not expcess� appm,ed 
may,old the use(s authority to operate the equipment and youc waccanty. 

冗 Batter啦，e1ectronlc and e|ectncal equpment should not be dISposed ofwlth
� household waste. Whe,,,,ec posslble, they should be segcegated and bcought 

to an appcopclate cc,朊tlon point to e咽ble ce匀ding and a,old potentlal 
O,mpa尘o, ;h, en,iconmen,-and human health: Fo「moremformatlon,

comact you, local authoclties oc place of pucchase 



NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of 

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not 
cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause 
undesired operation

the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential 
installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance
 with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that 
interference will not occur in a particular installation.
If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the 
equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Warning: changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's 
authority to operate the equipment

The devices has been evaluated to meet general RF exposure requirement， the device can be used in portable exposure 
condition without restriction
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